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ZAPISNIK

sa 39. (trideset i devete) sjednice Opdinskog vije6a Opdine Kolan odrLane dana 08. lipnja u
velikoj dvorani Opiinske zgrade s podetkom u 17:14 sati.

Sjednici su nazodili sljede6i vijednici:

l. Ante Zubovi6, predsjednik Opdinskog vijeda
2. Ivica Prtorii, potpredsjednik Op6inskog vije6a
3. Ivan Cemelji6
4. Branimir Tauzer
5. Mario Baridevid
6. Sime Gligora

Odsutni vije6nici:
1. Ante Prtorid - opravdao nedolazak
2. Mladen Sulji6-nije opravdao
3. Bogumil Sugar-nije opravdao

Ostali odsutni:
1. Marin Pernjak, nadelnik Opdine Kolan-opravdao nedolazak
2. Josip Zubovic, zarnjenik nadelnika
3. Lorena Sugar, prodelnica JUO- opravdala nedolazak

Zapisnr(ar
Petar Supraha
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Predsjednik vijeia Ante Zubovi6 otvara 39. sjednicu u 17:L4 h ( u daljnjem tekstu
Predsjedavajudi) na podetku je pozdravio vije6nike i sve nazotne te uwrdio da je prisutno 5
vijednika (Ante Zubovit,,lvan eemelji6, Sime Gligora,Branimir Tauzer i Mario Baridevi6)dok se
1 vije6nik opravdao i to Ante Prtorid dok se Bogumil Sugar i Mladen 5ulji6 nisu opravdali.
Predsjedavajudi utvrduje da postoji kvorum za odr1avanje sjednice , te predlai,e da obzirom na
prisutne na sjednici Vijeia, prijede se sa aktualnog sata na verifikaciju zapisnika sa 38.
sjednice

Predsjedavaju6i prijedlog daje na glasovanje:
ZA: 5 vijednika (Ante Zubovit, Sime Gligora,Mario Baritevii,lvan eemelji6 i Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema
Predsjedavajuii otvara raspravu o dostavljenom zapisniku sa 38. sjednice prije verifikacije
istog.
Vije6nik Sime Gligora stavlja primjedbu zbog nedostavljanja na sjednicu neverificiranih
zapisnika sa 33., 34., i 35. sjednice Opiinskog vijeia a koji nisu verificirani na 38. sjednici.

Vije6nik Mario Baritevid pohvalio je zapisnik sa 38. sjednice

Predsjedavajudi stavlja verifikaciju zapisnika sa 38. sjednice na glasovanje te moli da se glasa

GLASOVANIE:
ZA:5 vijetnika(Ante Zubovi6,Sime Gligora,Mario Baritevii, Ivan eemeljii i Branimir Tauzer)
PROTIV: nema
SUZDRZAN:nema

IEDNOGLASNO je verificiran zapisnik sa 38. sjednice

U ovom trenutku Vije6u se pridruZuje i vijednik Ivica Prtorid

Predsjedavaju6i predlaZe usvajanje Dnevnog reda

Petar Supraha prilaZe punomoi Natelnika kojeg je isti ovlastio da povuie todke sa dnevnog
reda iiji je predlagatelj, te se povlate slijede6e todke L1.,L3.,1,4.,L6.,L8.,L9.,20.,2t.,22.,23.,
24.,25.i26.
Vije6nik Branimir Tauzer predlaZe nadopunu dnevnog reda sa toikom prijedlog Odluke o
izmjeni i dopuni Odluke o prekoradenju po poslovnom radunu Opdine Kolan
Vije6nik Sime Gligora predlaZe nadopunu dnevnog reda sa totkom koja definira da se sve
prijedloge odluka prije dostave Vije6u daju na mi5ljenje nadleZnim radnim tijelima
Predsjedavaju6i daje na glasovanje predloZene nadopune
GLASOVANIE:

ZA 6vijetnika ( Ante Zubovii, Ivica Prtori6, Ivan eemelji6, Sime Gligora, Branimir Tauzer i
Mario Baridevid)
PROTIV:nema
SUZDRZAN:nema

JEDNOGLASNO je usvojena nadopuna Dnevnog reda.

Predsjedavajudi daje na glasovanje Prijedlog Dnevnog reda

GLASOVANfE o prijedlogu Dnevnog reda
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ZA:6vijetnika ( Ante Zubovii, Ivica Prtori6, Ivan eemeljii, Sime Gligora, Branimir Tauzer i
Mario Baridevi6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema

IEDNOGLASNO je usvojen sljede6i Dnevni red:

DNEVNI RED

1. Status KD Pag-Op6ina Kolan(izvje56e odvjetnik Marko Buji6)
2. Financijsko izvje56e i izvje56e o radu eisto6e i odrZavanja Kolan d.o.o.(sve kartice

kupaca od 0 1.01.20 18-31.12.2019)
3. Financijsko izvje56e i izvje56e o radu DVD-a Kolan(sve kartice kupaca od 01.012018-

3T.t2.2019)
4. Financijsko izvje56e i izvje5de o radu TZO Kolan
5. Financijsko izvjeS6e i izvje5de o radu knjiZnica Sime Sugar Ivanov
6. IzvjeS6e o radu JUO Op6ina Kolan
7. Financijsko stanje Op6ine Kolan(duguje -potraZuje)
8. IzvjeSde o naplati komunalnog doprinosa
9. Odluka o progla5enju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u op6oj

uporabi(ceste)
10. Prijedlog za osnivanje povjerensfraza ocjenu arhitektonske uspje5nosti
I l. Prijedlog Odluke o parkirali5tima na podrudju Op6ine Kolan
12. Prijedlog Odluke o oslobadanju pla6anja koncesije na pomorskom dobru sukladno

odluci Skup5tine Zadarske Zupanij e

13. Izmjene i dopune Statuta Op6ine Kolan
14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o dozvoljenom prekoradenju po poslovnom

radunu Op6ine Kolan
15. Prijedlog da se utvrdi obveza dostavljanja prijedloga odluka nadleZnim radnim tijelima
16. Razno

Ad.l. Status KD Pag -Opdina Kotan(izvje5de odvjetnik Marko Buji6)

Predsjedavaju6i otvara prvu totku Dnevnog reda te dodaje da mu nije dostavljeno
nikakvo izvje5ie

Vijednik Branimir Tauzer konstatira da ovo tijelo od nadleZnih nije obavije5teno o
uvjetima ulaska Opiine Kolan u vlasnidku strukturu Komunalnog dru5wa Pag d.o.o. te koji je
sada status Op6ine Kolan u istom.

Vije6nik Mario Baridevi6 pita koja je svrhovitost odvjetnitkih ureda ako ne daju traZena
izvjeita

Vijednik lvan eemelji6 pita predsjedavajudeg da li su ovo odvjetnici Marina Pernjaka ili
Opiine Kolan, te da li se oni odazivaju na pozive predsjednika Vije6a
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Predsjedavaju6i konstatira kako mu se prozvani odvjetnik nije javio
Vijeinik Branimir Tauzer konstatira da zakon, Statut, Poslovnik jasno nalaLe duZnost da

fedinstveni upravni odjel suracluje i priprema materi jaleza rad Vije6a a ovo 5to postoji u
Op6ini Kolan gdje se odbija suradnja sumnjam da postoji igdje u Hrvatskoj.

Vijeinik Ivica Prtori6 predlaZe da se prozvani odvjetnik pismeno odituje iz kojeg se
razloga nije odazvao te predlailezakljutak da se zaduLuje Nadelnik da revidira ugovor sa

Markom Bujiiem zbog neodazivanjaistog na pozive Vijeia.
Predsjedavaju6i zakljuduje raspravu i stavlja predloZeni Zakljutak na glasovanje:

ZA: 6(Ante Zubovi6, Ivica Prtori6, Branimir Tauze4 Sime Gligora i Mario Baritevi6,)
PROTIV: nema
SUDRZAN: nema

JEDNOGLASNO je usvojen Zakljudak

Ad.z.Financijsko izvje5de i izvje5de o radu tisto6e i odriavanja Kolan d.o.o.(sve
kartice kupca od 01.0 1.2018-31.12.2019)

Predsjedavaju6i otvara 2. todku Dnevnog reda i dodaje da nije dostavljeno nikakvo
izvje5ie te nema materijala po ovoj todki.

Vije6nik Sime Gligora predlaZe zakljuiak kojim se traZi od fUO da dostavi pismeno
oditovanje tko je , do kada i kome duZan dostaviti traZena izvjeita vezano za todke 2.,3., 4. i 5

Predsjedavaju6i zakljuduje raspravu i stavlja predloZeni Zakljudak na glasovanje:

ZA:6(Ante Zubovi6, Ivica Prtori6, Branimir Tauzer;Sime Gligora, Mario Baridevid i Ivan
Cemeljii)

PROTIV:nema
SUZDRZAN.nema

JEDNOGLASNO je usvojen Zakljutak

Vije6nik Branimir Tauzer nagla5ava obvezu da se svi zakljudci objave u SluZbenom glasniku

AD.3. Financiisko izvie5de i izvieide o radu DVD-a Kolan(sve kartice kupaca od
0 1.0 1. 2 0 1 8-3 1.L2.2OL9)

Predsjedavaju6i otvara 3. todku i otvara raspravu te konstatira da po ovoj totki nema
materijala kao ni po prethodnoj.

Vijeinik Mario Baridevi6 konstatira kako se pri izvrSenju proraduna probijaju stavke
Vijednik Sime Gligoratrahi da se utvrdi da li se za DVD izdvajavi5e novaca nego je to

zakonom predvicleno.
Vije6nik Branimir Tauzer konstatira da je smisao traZenih izvje5taja da se utvrdi na Sto

se novac tro5i.
Vijeinik Ivica eemeljid konstatira da svi vide na Sto alizaf'raraju odi, te navodi da se

novcem preko DVD-a kupuju pokloni koji se dalje dijele.
Vijeinik pita predsjedavaju6eg da li su doneseni zakljudci dostavljeni Ministarstvu

financija, ako nisu da ih osobno dostavi.
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Predsjedavajuii konstatira da nema saznanja da li su navedeni zakljudci dostavljeni
nadleZnom ministarstvu.

Predsjedavaju6i predlaie da se ide prema DrZavnoj reviziji
Vijeinik Branimir Tauzer konstatira da ove pravne smicalice kojim se onemogudava

pristup traZenim podacima pokazuju stanje u 0p6ini Kolan.
Vije6nik lvica Prtorid smatra da sve treba biti javno osim onoga Sto je obiljeZeno kao

tajni podatak.
Predsjedavaju6i konstatira da zbog ovakvog pona5anja lokalnog Serifa i nenamjenskog

troienja sredstva opdine se ukidaju.
Vije6nik Branimir Tauzer konstatira da je izglasan i objavljen zakljudak da se omogu6i

odrZavanje video sjednica Opdinskog vijeia a da isti nikad nije izvr5en.
Vijednik Mari Baridevit,trali oditovanje da li i Vije6e ima pravo na odvjetnika po uzoru

na Nadelnika.
Vijetnik Ivica Prtorii Konstatira da postoji opie nepovjerenje u f edinstveni upravni

odjel, to nije normalno, loSe je i gubi se smisao, Vije6e je marginalizirano i ne uvaZava ga se,
ispada da su odvjetnici Naielnika a ne ove Opdine te dodaje da su ogromne stavke izvr5enja
proratuna vezane za odvjetniike usluge.

Vije6nik Ivan eemelji6 konstatira da pored tri pravnika u fUO nama ne trebaju
odvjetnici za sastavljanje Statuta.

Vije6nik Ivica Prtori6 joS jednomizralava svoje neslaganje izvr5enjem proratuna i
probijanjem stavki.

Predsjedavaju6i predlaZe Zakljuiak kojim ovo tijelo poziva DrZavnu reviziju da izvr5i
uvid u poslovanje DVD-a Kolan zarazdoblje od 01.01.2078 do prve polovice 2020.

Nakon kra6e rasprave predsjedavaju6i zakljutuje raspravu i daje Zakljudak.na
glasovanje:

ZA:6vijetnika (Ante Zubovit,lvica Prtori6, Branimir Tauzer;Sime Gligora,Mario Baritevii i
Ivan eemelji6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema

IEDNOGLASNO je usvojen Zakljuiak

Ad.4. Financijsko izvje56e i izvje5de o radu TZO Kolan

Predsjedavaju6i otvara raspravu po 4. todki te konstatira da po istoj nema priloZenih
materijala.

Vijednik Ivan eemelji6 pita predsjedavaju6eg da li je todno da je u TZO Kolan za proSlu
godinu fakturiran radun za nasipavanj e plaLa u Mandrama na ukupno 680m3 pijeska.

Predsjedavajuii odgovara potvrdno te predlaZe Zakljutak kojim ovo tijelo poziva DrZavnu
reviziju da izvr5i uvid u poslovanje TZO Kolan zarazdoblje od 01.01.2018. do prve polovice 2020.

Nakon kra6e rasprave predsjedavaju6i zakljuduje raspravu i daje Zakljutak na glasovanje:

ZA:6vijetnika fAnte Zubovii,lvan eemelji6,lvica Prtori6,Branimir Tauzer,Sime Gligora i Mario
Baritevi6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN:nema
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IEDNOGLASNO je usvojena Zakljudak.

Ad.s. Financijsko izvje5de i izvje5de o radu knjiinice Si-e Sugar Ivanov

Predsjedavajudi otvara todku Dnevnog reda te konstatira da nema traZenog izvje56a.

Nakon kra6e rasprave prelazi se na slijededu todku

Ad.6.Izvie56e o radu fUO Opdine Kolan

Predsjedavajudi otvara raspravu po 6. totki.
Predsjedavaju6i dita otitovanje proielnice te nakon kra6e rasprave predlaZe Zakljudak

kojim se traZi od iste da se otituje da li je izvr5enje proraiunaza20LB. i20L9. bilo zakonito.
Predsjedavaju6i zakljuiuje raspravu i daje Zakljutak na glasovanje:

ZA:6vijetnika (Ante Zubovit,,lvan eemelji6, Sime Gligora, Branimir Tauzer, Mario Baritevid i
Ivica Prtorii )
PROTIV: nema
SUZDRZANT nema

IEDNOGLASNO je usvojena Zakljudak.

Ad,.T.Financijsko stanje Op6ine Kolan

Predsjedavajudi otvara toiku Dnevnog reda te otvara raspravu.
Vije6nik Mario Bariievi6 konstatira da je bilo potrebno da je na sjednici prisutan netko iz
ratunovodstva da obrazloLi p riloZene podatke.
Predsjedavajuii konstatira da je traZio uvid u poslovne knjige kao Predsjednik Vije6a a

odbijenicu za daljnji uvid dobio kao Ante Zubovi6.
Vije6nik Ivan eemeljit,traLi da se prikaZu sve obveze koje Op6ina ima po raznim ugovorima, te
navodi obveze po ugovorima za izmje5tanje zidova na dionici Put Mi5njaka i slidno te smatra
da tu ima joS neprikazanih minusa.
Predsjedavajuii predlaieZakljutak kojim ovo tijelo poziva DrZavnu reviziju da izvr5i uvid u
poslovanje Opdine Kolan zarazdoblje od 01.01.20L8. do prve polovice 2020.
Nakon kraie rasprave predsjedavajuii zakljutuje raspravu i daje Zakljutak na glasovanje:
ZA: 6 vijetnika (Ante Zubovii, Ivan eemeljid, Sime Gligora,lvica Prtorid,Branimir Tauzer i
Mario Baritevi6)
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PROTIV: nema
SUZDRZAN:nema

JEDNOGLASNO je usvojen Zakljutak.

Ad.8.Izvje56e o naplati komunalnog doprinosa

Predsjedavajudi otvara raspravu po B. totki
Predsjedavajuii konstatira da je netko iz fUO trebao pobliZe pojasnit priloZene podatke.
Ivan eemelji6 konstatira da se ni5ta ne ulaZe u izgradnju komunalne infrastrukture te navodi
da u naselju Mandre u ovom periodu nije asfaltirana ni jedna ulica, bar Sto je njemu poznato.

Vije6nik Mario Baridevid smatra da se sredstva tro5e nenamjenski

Nakon kraie rasprave predsjedavajuii prelazi na slijedeiu totku

Ad.g. Odluka o progla5enju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u
op6oj uporabi(ceste)

Predsj edavaj udi otvara raspravu.
Nakon kra6e rasprave predsjedavajudi predlaZe Zakljfi:ak da JUO ovdje podnositelja zahtjeva uputi
u daljnju mogudnost ovog postupka.
Predsj edavaj u6i daj e Zaklj udak na glasovanj e :

ZA:6(Ante Zubovit,,Ivan eemelji6,Sime Gligora,Branimir Tauzer,Mario Baridevic,IvicaPrtori6)
PROTIV:nema
SUZDRZAN:nema

JEDNOGLASNO je usvojen Zaklju(,ak

Ad.10. Prijedlog za osnivanje povjerenstva za ocijenu arhitektonske uspje5nosti

Predsjedavajuii otvara raspravu po 10. todki.
Vijeinik Mario Baridevi6 konstatira da je svrha da se za5titi prostor pri prostomom planiranju.
Vijeinik Branimir Tatzer poja5njava da predloZeno Povjerenstvo daje neobvezujuie miSljenje kod
proj ektiranj a vedih proj ekata j avno g znadaj a.

Nakon kra6e rasprave, predsjedavajuii daje odluku na glasovanje:
ZA:6vijednika (Ante Zubovi6, Mario Baridevii, Ivica Prtori6, Ivan iemeljii, Sime Gligora i
Branimir Tatzer)
PROTIV: nema
SUZDRZAN:nema

JEDNOGLASNO je usvojena odluka.
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Ad.11. Prijedlog Odluke o parkirali5tima na podruiju Opdine Kolan.

Predsjedavajudi otvara raspraw po L1. toiki
Vijeinik Mario Baridevid konstatira kako predloZena odluka ima niz nedostataka, nema
oznatenih parkiraliSnih mjesta i sl.
Vijeinik Sime Gligora navodi kako je odluka dana na razmatranje, te da za usvajanje nema ni
potrebnih suglasnosti.
Vije6nik Branimir Tauzer navodi kako je ovo kompleksna tema te da se mora razraditi nadin
naplate, broj parkirnog mjesta, kvadratura istog pozicije, prostorno-planski uvjeti i sl.
Nakon kraie rasprave predsjedavaju6i predlal,eZakljutak da se predmetna dokumentacija
uputi Odboru za prostorno planiranje koji ie dati daljnje smjernice.

Predsjedavaju6i daje Zakljutak na glasovanje:
ZA:5[Ante Zubovi6, Sime Gligora,Branimir Tauze4lvica Prtori6, Mario Baridevi6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN : 1 (lvan Cemelji6)
ZAKLJUCAK je usvojen veiinom glasova

Ad.lz. Prijedlog Odluke o oslobadanju pladanja koncesije na pomorskom dobru
sukladno odluci Skup5tine Zadarske Zupanije

Predsjedavaju6i otvara raspravu po 12. toiki
Vije6nik Mario Baritevi6 navodi kako je Skup5tina Zadarske Zupanije oslobodila koncesionare
50% od uwrdene obveze.
Predsjedavajudi nakon kra6e rasprave predlaZe Zakljudak da JUO pripremi odluku da se

oslobode obveze nositelji koncesijskih odobrenja po uzoru na odluku Skup5tine Zadarske
Zupanije.
Predsjedavaju6i daje Zakljuiak na glasovanje:
ZA:6vijetnika fAnte Zubovii, Ivan eemeljid, Ivica Prtori6, Sime Gligora, Branimir Tauzer i
Mario Baritevi6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN:nema

IEDNOGLASNO je usvojen Zakljuiak.

Ad.13.Izmiene i dopune Statuta Opdine Kolan

Predsjedavajudi otvara raspravu po 13. todki
Vijeinik Sime Gligora navodi kako je odr1ansastanak Komisije na kojem je pored njega
bila prodelnica i vijednik Mario Baridevid te je trebao biti prisutan i predstavnik
odvjetnidkog druStva koji radi na ovim izmjenama. Nadalje , ove izmjene odnose se na

uskladivanje Statuta sa zakonskim odredbama, te je u meduvremenu i vije6nik Branimir
Tauzer dao odredene prijedloge te bi se po usvajanju Statuta priSlo usvajanju Poslovnika.

Vijeinik Mario Baridevi6 navodi da se je Statut mijenjao 2018. bez da je prethodno bio
na Komisije Sto nije u skladu sa zakonskom procedurom.

Predsjedavajuii je nakon kra6e rasprave pre5ao na idudu todku.
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Ad. 14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o dozvoljenom prekoradenju po
poslovnom radunu Opdine Kolan

Predsjedavajuii otvara raspravu po 14. todki
Vijednik Branimir Tatzer navodi da s obzirom da nema financijskih izvje5taja i nema se

uvid u Sto se troSi novac predlaZe da se iznos prekoradenja smanji na 14.000,00
kuna(slovima: detrnaest tisu6a kuna).
Vijednik Sime Gligora navodi da se obzirom na okolnosti treba utvrditi prioritete i
potrebnu Stednju.
Vijeinik Ivica Prtorid navodi da ako ovo tijelo odluduje o zaduZenju treba odludit i o
prioritetima
Nakon krade rasprave predsjedavaju6i daje Odluku na glasovanje:
ZA:6(Ante Zubovi6,Ivica Prtori6,Branimir Tauzer,Sime Gligora,Mario Baridevi6 i Ivan
iemeljii)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema

JEDNOGLASNO je usvojena Odluka

Ad. l5.Prijedlog da se utvrdi obveza dostavljanja prijedloga odluka nadleZnim radnim
tijelima

Predsjedavajuii otvara raspravu po 15. todki
Vijeinik Sime Gligora navodi da bi bilo potrebno da sve odluke koje se tidu proraduna,
prostornog plana, i sl. da produ filter nadleZnih Komisija, te predlaZe Zakljudak kojim se

obvezuje predlagatelje da se prijedloge odluka obvezatno upu6uju nadleZnim
Komisijama za davanje miSljenja i smjernica na iste , a prije nego se iste upute Vijedu na
usvajanje.
Nakon kra6e rasprave predsjedavaju6i daje Zakljudak na glasovanje:
ZA:6(Ante Zubovi6,Ivan iemelji6,Branimir Tauzer,Sime Gligora,Ivica Prtorid i Mario
Baridevi6)
PROTIV.nema
SUZDRZAN:nema
JEDNOGLASNO je usvojen Zakljuhk

Ad. 16. Razno
Predsjedavajudi otvara raspravu po 16. todki
Predsjedavaju6i predlaZe da seje u 2. todki propustilo konstatirati dasetraiinalaz
DrZavne revizije te predlaZe Zakl}ulak kojim ovo tijelo poziva DrZavnu reviziju da
izvr5i uvid u poslovanje eistode i odrZavanja Kolan d.o.o. zarazdoblje od 01.01.2018.
do prve polovice 2020.
P red sj edav ajuti Zakljud ak daj e na g I asovanj e :

ZA:6(Ante Zubovid,Ivica Prtorii, Sime Gligora,Mario Baridevi6,Branimir Tauzer,Ivan
iemelji6)
PROTIV:nema
SUZDRZAN:nema
JEDNOGLASNO je usvojen Zakl|u(,ak
Vije6nik Ivica Prtori6 navodi da se je 2017 . donijela odluka da se izradi UPU poslovne
zone Kolan te da se ista financiraizproraduna Opdine te se pita zaSto se nije realizirala
ova odluka.
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Vijeinik Branimir Tauzer pita se iz kojih se razloga ne isplaiuju stipendije studentima.
Vijeinik Sime Gligora navodi da nema dobra dok se ne uspostavi tbmunikacija izmedu
Vije6a, Nadelnika i JUO.
Vije6nik Ivan eemelji6 navodi da je lo5e da se Vijeiu ne daje tralenadokumentacija.

Predsjedavajtci zatvara sjednicu u 20:12 min.

Op6insko vijeie
Predsjednik
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